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Protokół z XX Sesji Rady Gminy Świercze. 

W dniu 29 listopada 2012 roku w Urzędzie Gminy Świercze odbyło się posiedzenie XX 

Sesji Rady Gminy. Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Kęsicki powitał radnych oraz 

zaproszonych gości. Stan Radnych na posiedzeniu wynosił 15 osób na 15 uprawnionych (lista 

radnych oraz zaproszonych osób w załączeniu). Następnie Przewodniczący odczytał porządek 

obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego sesji. 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie między sesyjnym i realizacji uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji.  

5. Interpelacje radnych.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego na terenie Gminy Świercze na rok 2013. 

7. Zajęcie stanowiska w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna do celów 

wymiaru podatku leśnego na terenie Gminy Świercze. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Nr 205/XXXVII/2010 

z dnia 4 listopada 2010r w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na terenie Gminy Świercze. 

11. Zajęcie stanowiska w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej oraz poboru tej opłaty. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za odbiór nieczystości 

płynnych.  

13. Zajęcie stanowiska w sprawie petycji Rady Rodziców Publicznej Szkoły Podstawowej 

w Strzegocinie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia zaciągniętej krótkoterminowej pożyczki 

na wyprzedzające finansowanie działań finansowych środków pochodzących z 

budżetu Unii Europejskiej w pożyczkę długoterminową. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2012. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Świercze. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi i Pożytku Publicznego. 

18. Zgłoszenie kandydata na członka Powiatowej Rady Zatrudnienia w Pułtusku, 

19. Odpowiedzi na interpelacje. 

20. Wolne wnioski. 

21.Zamknięcie obrad sesji. 
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Zgodnie z pkt. 2 Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad,  

Pan Wójt zgłosił wniosek o zmianę treści punktu 14 porządku obrad na „zaciągnięcie 

długoterminowej pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze 

środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej”, gdyż Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Ciechanowie nie wyraża zgody na przekształcenie pożyczki 

krótkoterminowej w długoterminową. „za” przyjęciem wniosku Pana Wójta glosowało 15 

radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

„za” przyjęciem porządku dziennego sesji głosowało 15 radnych, porządek przyjęto 

jednogłośnie.  

Następnie Przewodniczący Rady poinformował o wyłożonym do wglądu protokole z XIX 

Sesji Rady Gminy. Zgodnie z pkt. 4 porządku obrad Pan Wiesław Kęsicki poprosił Wójta                                

o przedstawienie informacji o pracy w okresie miedzy sesyjnym i realizacji uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. Głos zabrał Pan Adam Misiewicz który poinformował 

zebranych o: 

1)      W dniu 22 listopada 2012r. – podpisanie w Urzędzie Marszałkowskim umowy na 

dofinansowanie z PROW II etapu budowy kanalizacji sanitarnej w miejscowości 

Świercze.  

2)      W dniu 22 listopada w Centrum Nauki Kopernik ogłoszenie zwycięzców III edycji 

konkursu Zdrowa gmina, w którym Gmina Świercze zajęła III miejsce.  

3)      Rozstrzygnięcie przetargu na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność gminy 

w miejscowości Bylice.  

4)      Do końca listopada 2012r.  trwa konkurs na najpopularniejszego dzielnicowego 

Powiatu Pułtuskiego, z naszego terenu kandydują: mł. asp. Andrzej Falęcki i  asp. 

Grzegorz Witkowski.  

5)      Wójt przedstawił informację Urzędu Skarbowego w Pułtusku na temat uwag do 

oświadczeń majątkowych złożonych przez: kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych i osób wydających decyzje administracyjne w UG w Świerczach.   

Informację o realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji odczytała 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Marzena Węgrocka. Informacja stanowi zał. nr 1 

do protokółu. 

Ad:5 

Jako pierwszy głos zabrał Radny Jerzy Dębski – aby Pan Wójt uzyskał informację od Pana 

Starosty dlaczego na drodze Klukowo-Bruliny został zsypany rów ( z pobocza pospółka 

została wsypana do rowu) 

- jeden z mieszkańców naszej wioski Pan Marek Podgrudny wyszedł i zapytał się panów 

którzy tam robili pod nadzorem Pana Siemianowskiego, dlaczego zostaje zasypywany ten rów 

a nie kopany, odpowiedział mu, że nie mają w zadaniu kopania tego rowu niemniej jednak 

gdyby wywoził urobek z tego rowu to mogą w drodze wyjątku ten rów wykopać. Kiedy mu 

odpowiedział, że nie posiada środków, którymi mógłby wywozić, ów pan odpowiedział mu 

tak „to niech pan to wynosi na plecach”. Radny czeka na odpowiedź Pana Starosty, a na 

potwierdzenie swoich słów wykonał cztery zdjęcia, które pokazał radnym.    
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Radny Pan Adamiak – w dalszym ciągu chodzi o drogę powiatową Strzegocin-Chmielewo i 

chciał, aby wójt przedstawił umowy, porozumienia i uchwały zawarte pomiędzy gminą a 

powiatem dotyczące budowy tej drogi oraz wyjaśnił, czy są podstawy do ubiegania się o 

zwrot części poniesionych nakładów, w związku z różnicami w przetargach. Czy jest w tym 

kierunku coś jeszcze możliwe. Ponadto radny skierował prośbę do Pana Przewodniczącego, 

aby, może nie na tą sesję, nie na przyszłą, może jeszcze na następną, o przygotowanie 

podsumowania współpracy z powiatem ponieważ mamy w tej chwili radną powiatową 

naszego terenu, mamy dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych, mamy starostę z naszego terenu 

i pytam się, co się zmieniło w tej współpracy na korzyść między gminą, a powiatem. 

Przewodniczący poprosił radnego o dokładne sprecyzowanie o co chodzi i wtedy pomyślimy 

nad tym. 

Następnie Radny Dariusz Siemborski zapytał Pana Wójta co jest wiadomo na temat drogi w 

Stpicach. Czy zostały już skończone pomiary, 

-  i czy  wiadomo już coś w sprawie nieużytku w Kowalewicach? 

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 

Ad:6 

Wyjaśnień udzielił Pan Wójt. Radni nie wnieśli żadnych uwag. Stanowisko Komisji: Komisje 

przy 14 głosach „za” pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, wnioskując o obniżenie ceny 

żyta do kwoty 47 zł/dt. Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani 

Marzena Węgrocka. „za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, 

„wstrzymał się od głosu” – 1 radny Uchwałę przyjęto większością głosów i tanowi zał. nr 2 

do protokółu.  

Ad: 7 

Wyjaśnień udzielił Pan Wójt. Stanowisko Komisji - wszystkie Komisje jednogłośnie 

wnioskują o nie obniżanie ceny 1m
3
 drewna podanej w Komunikacie Prezesa GUS z dnia 19 

października 2012r (186,42 zł/m
3
). Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Wiesław Kęsicki poddał pod głosowanie wniosek wszystkich Komisji, aby nie obniżać ceny 

1m
3
 drewna (186,42zł/m

3
): „za” przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych. Wniosek 

przyjęto jednogłośnie.                                        

Stanowisko Rady Gminy w tej sprawie stanowi zał nr 3 do protokółu.  

Ad: 8 

Krótkiego wprowadzenia dokonał Pan Wójt. Stanowisko Komisji: Komisje 

większością głosów wnioskują o podwyższenie stawek podatku od nieruchomości      

o 5 %. 

Podatek od nieruchomości za 1 m
2
 

Od gruntów: 

- związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej – 0,50zł od 1 m
2
 powierzchni 

- pozostałe – 0,23zł od 1 m
2
 powierzchni. 

Od budynków lub ich części: 

- mieszkalnych – 0,43zł od 1 m
2
 powierzchni użytkowej. 
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- związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej – 16,64zł od 1m2 

powierzchni użytkowej. 

- związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej w zakresie obrotu 

kwalifikowanym materiałem siewnym – 5,31 zł od 1 m
2
 powierzchni użytkowej. 

 - związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej w zakresie udzielania 

świadczeń zdrowotnych 4,63 zł  powierzchni użytkowej. 

- pozostałych - 3,97zł powierzchni użytkowej. 

Od budowli:  

- 2% ich wartości 

- 1% wartości od budowli wykorzystywanych na potrzeby zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę. 

* Utrzymane zostały zwolnienia w podatku od nieruchomości dla obiektów 

wykorzystywanych na działalność: Posterunku Policji, Gminnej Biblioteki, GOPS, 

Ochotniczych Straży Pożarnych.                                                                                  

Nie wniesiono uwag. Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

pani Marzena Węgrocka. „za” przyjęciem odczytanej uchwały glosowało 15 radnych. 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie i stanowi zał. nr 4 do protokółu.  

Ad: 9 

Wprowadzenia dokonał Pan Wójt. Wprowadzona zmiana polega na dodaniu do paragrafu 1 

(określającego zwalniane nieruchomości) litery „g”  w brzmieniu „grunty, budynki i budowle 

wykorzystywane na potrzeby zbiorowego oczyszczania i zagospodarowania nieczystości 

płynnych (dotyczy oczyszczalni ścieków w Ostrzeniewie i sieci kanalizacyjnej).Stanowisko 

Komisji: Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Nie zgłoszono uwag. Projekt 

uchwały odczytała Pani Węgrocka Marzena. „za” przyjęciem której głosowało 15 radnych. 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie i stanowi zał. nr 5 do protokółu. 

Ad:10 

Wyjaśnień udzielił Pan Wójt. Stanowisko Komisji: Komisje wnioskują o podwyższenie 

stawek podatkowych o 5% w stosunku do roku 2012, bez tych pozycji, które określone są w         

maksymalnych wysokościach. W wyniku dyskusji, która miała miejsce po 40 minutowej 

przerwie  starano się zachować proporcjonalność w ustalania wysokości stawek od środków 

transportowych. Stawki, które będą obowiązywały w 2013r.:     

Od samochodów ciężarowych o dopuszczalnej masie pojazdu:                                                                       

- powyżej 3,5 tony do 5,5 tony włącznie 592 zł                                                                                                             

- powyżej 5,5 tony do 9 ton włącznie 700 zł                                                                                                                    

- powyżej 9 tony do 12 ton włącznie 800 zł                                                                                                                     

- równej lub wyższej 12 ton 530zł – 3097zł w zależności od masy pojazdu, rodzaju 

zawieszenia oraz liczby osi. 

Od ciągników siodłowych i balastowych przystosowanych do używania łącznie z naczepą lub 

przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej pojazdów: 

- powyżej 3,5 tony do 5,5 tony włącznie 968 zł 

- powyżej 5,5 tony do 9 ton włącznie 1040 zł 

- powyżej 9 tony da poniżej 12 ton 1108 zł 

- równej lub wyższej 12 ton 340zł – 3097zł w zależności od masy pojazdu, rodzaju 

zawieszenia oraz liczby osi. 
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Od przyczep i naczep, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną masę 

całkowitą, z wyjątkiem związanych z działalnością rolniczą prowadzoną przez płatnika 

podatku rolnego: 

- od 7 ton do poniżej 12 ton 831 zł 

- równej lub wyższej 12 ton 235zł – 1772 zł w zależności od masy pojazdu, rodzaju 

zawieszenia oraz liczby osi. 

 

Od autobusów w zależności od miejsc siedzenia: 

- mniej niż 30 miejsc 968 zł 

- równej lub wyższej niż 30 miejsc 1634zł 

- zwalnia się od podatku od środków transportowych pojazdy służące transportowi dzieci 

i młodzieży szkolnej będące własnością gminy. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Kęsicki. „za” 

przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 6 

radnych (jedna osoba nie brała udziału w glosowaniu).                                                                                                     

Uchwałę przyjęto większością głosów i stanowi zał. nr 6 do protokółu.                                                                                                                                          

 

Ad:11. 

Wyjaśnień udzielił Pan Wójt. Stanowisko Komisji: Wszystkie Komisje wnioskują o nie 

podwyższaniu stawek opłaty targowej.                                                                           

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek wszystkich Komisji :                    

„za” przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych. 
Rada jednogłośnie zdecydowała o pozostawieniu wysokości opłaty targowej na poziomie 

roku 2012. W związku z tym nie było konieczności podejmowania  uchwały.  

Opłata targowa: 

- z samochodu ciężarowego 12zł 

- z samochodu osobowego 7 zł 

- z ciągnika z przyczepą 4 zł 

- z wózka ręcznego 3zł 

- przy sprzedaży z ręki lub kosza 2 zł 

- w każdy inny sposób wyżej nie wymieniony 6 zł.                                                                      

Stanowisko Rady Gminy stanowi zał. nr 7 do protokółu. 

 

Ad:12.                                                                                                                                           

Wyjaśnień udzielił Pan Wójt. Na samym początku odczytał projekt uchwały, którą 

przekazano radnym. Ponadto przedstawił koszty, które towarzyszą uruchomieniu 

oczyszczalni i kanalizacji sanitarnej.  

Stanowisko Komisji: Komisje przy 9 głosach „za” pozytywnie zaopiniowały projekt       

uchwały.  

Radny Pan Jerzy Dębski dodał, że należy wszystkich mieszkańców traktować jednakowo, 

tych, którzy mają podłączenie do kanalizacji sanitarnej jak również tych, którzy takiego 

podłączenia nie posiadają.  

Radny Pan Kutner zapytał kiedy można spodziewać się, że gmina nie będzie dopłacała do 

ścieków, a koszty przy zachowaniu rozsądnych stawek będą pokrywane przez mieszkańców 

oraz kiedy będzie wykorzystana maksymalna wydajność oczyszczalni? 

Pan Wójt wyjaśnił, że  wszystko zależy od tempa rozbudowy sieci kanalizacyjnej i ilości 

ścieków dowożonych. Podłączenie dodatkowych 121 budynków spowoduje, że koszt ścieków 

zejdzie do ceny ok. 4,90zł więc nasza dopłata wynosiłaby w granicach 40 gr do 1m
3
 ścieków 

po zakończeniu tego etapu budowy kanalizacji na który mamy już umowę podpisaną. 

Natomiast kwestia dalszej rozbudowy - na dzień dzisiejszy ważą się losy budżetu unijnego, 
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muszą powstać kolejne programy pod następny okres finansowania. Mamy też pełną 

świadomość tego w jakiej sytuacji finansowej znajduje się nasza gmina i jeżeli nie nastąpią 

jakieś zmiany, decyzje Ministerstwa Finansów, Sejmu w sprawie zmiany ustawy o finansach 

publicznych bądź zmniejszenia udziałów gmin w formie środków własnych na zadania 

inwestycyjne to naprawdę w kolejnym okresie finansowania samorządy będą rezygnowały z 

ubiegania się o dofinansowanie.  

Kwestia osiągnięci docelowych mocy jest przede wszystkim kwestia finansów na które nikt 

nie jest w stanie odpowiedzieć w dniu dzisiejszym.  

Czyli, stwierdził Pan Kutner, te 121 budynków to pewność, że zostaną podłączone do końca 

2014 roku, a cena z wysokości 11,74 zł zejdzie do około wysokości ok. 5 zł. Czy w takim 

razie nie było jednak przesadzone, że wydajność z tej oczyszczalni to 164 tys.m
3
 rocznie, a 

my w tej chwili mówimy o 8 tys.m
3
. Czy nie można byłoby wybudować trochę mniejszej, a 

później stopniowo miarę potrzeb zwiększać jej wydajność dobudowując jakąś część?  

Pan Wójt  wyjaśnił, że wielkość oczyszczalni wynika z programu sanitacji gminy, gdzie nie 

było założone, że będą wszyscy podłączeni. Program sanitacji przewiduje: I etap tj. 

miejscowość Świercze, kolejny etap to jest Klukowo, Klukówek i pętla dookoła gminy przez 

Ostrzeniewo, Kowalewice Włościańskie, Strzegocin, Sulkowo i zamknięcie pętli w 

Prusinowicach. Do tego dochodzą nitki odgałęźne do Gaju, Kowalewic Nowych i Chmielewa. 

Reszta gminy przewidziana jest do budowy oczyszczalni przydomowych. Tak przewidywał 

Program sanitacji. Na podstawie wyliczenia zużycia wskaźnikowego wody była wyliczona 

przepustowość oczyszczalni. Dużo drożej kosztują przeróbki, modernizacja i mniej 

kosztowne jest wybudowanie większego obiektu, który będzie pracował na „pół gwizdka” niż 

budowanie kolejnego.   

Więcej pytań nie zgłoszono.   

Projekt uchwały odczytał na wstępie Pan Wójt. 

„za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych ( w czasie głosowania nieobecny 

D. Siemborski)    

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia w 2013r. wysokości stawek opłaty 

obowiązujących za odbiór nieczystości płynnych na następującym poziomie:  

4,50 zł /m
3
  + 8% vat-  nieczystości płynne odbierane z sieci kanalizacyjnej oraz dowożone 

z terenu gminy Świercze.  

13zł/m
3
  + 8% vat- nieczystości płynne dowożone spoza terenu Gminy Świercze. 

6,90 zł/m
3
  - dopłata do odbioru nieczystości płynnych (z kanalizacji i dowożonych) z terenu 

Gminy Świercze. 

  

Ad:13 

Rada rozpatrywała petycję  Rady Rodziców PSP w Strzegocinie. Pismo dotyczyło prośby 

zmiany kursowania autobusu szkolnego na trasie Brodowo – Strzegocin z uwagi  na wczesne 

godziny  odjazdu dzieci do szkoły. Głos w tej sprawie zabrała również Dyrektor szkoły Pani 

Danuta Żółtek-Wroniewska. Zdecydowano jednak o pozostawieniu dowożenia uczniów do 

końca roku szkolnego w dotychczasowej formie. Pan Wójt udzieli na piśmie odpowiedzi na 

petycję.  

Petycja Rady Rodziców PSP w Strzegocinie stanowi zał. nr 9 do protokółu.                                                  

(na salę obrad wrócił radny D. Siemborski) 
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Ad. pkt 14. 

Wyjaśnień udzieliła Pani Skarbnik.                                                                                                                             

W związku z wydłużonym terminem (do końca roku) składania wniosku o płatność 

poniesionych kosztów  budowy oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej, zaciągnięta 

pożyczka krótkoterminowa wymaga przekształcenia w długoterminową.                                                                                                         

Nie wniesiono uwag.                                                                                                                                               

Projekt uchwały odczytała pani Skarbnik. „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 

radnych ( w trakcie głosowania nieobecni radni J. Kutner  i M. Chełstowska).                                                                                  

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na 

wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących budżetu Unii 

Europejskiej.                                                                                                                                                                

Uchwała stanowi zał. nr 10 do protokółu. 

Ad. pkt 15. 

Ponownie głos zabrała Pani Skarbnik, która przedstawiła i omówiła projekt uchwały w 

sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Świercze na rok 2012.                                   

Stanowisko Komisji: wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Zmiany dotyczą:                                                                                                                                      

dochody bieżące zmniejszenie o 60.900,00 zł, z czego: 

 o kwotę 58.900,00 zł zmniejsza się dochody z tytułu podatków i opłat lokalnych, 

 o kwotę 2.000,00 zł zmniejsza się dochody bieżące i o 2.000,00 zł zwiększa się 

dochody majątkowe tytułem błędnie sklasyfikowanej otrzymanej dotacji z funduszu 

prewencyjnego PZU S.A. 

  

dochody bieżące zwiększenie o 697.934,00 zł, w tym m.in.: 

 z tytułu zwrotu podatku od towarów i usług (zwrot podatku VAT z lat ubiegłych 

2008-2011 – budowa oczyszczalni ścieków) 625.229,00 zł, 

 z tytułu zwiększenia części oświatowej subwencji ogólnej 54.840,00 zł, 

 z tytułu zwiększenia planu dotacji na rok 2012 w dziale 852 Pomoc społeczna rozdz. 

85216 Zasiłki stałe 2.900,00 zł. 

  

Dochody majątkowe: zmniejszenie o 1.579.719,00 zł  

Drugą transzę pomocy (1.339.719,00 zł) tytułem refundacji wydatków poniesionych na 

realizację w ramach PROW na lata 2007-2013 zadania inwestycyjnego „Uporządkowanie 

gospodarki wodno-ściekowej gminy Świercze poprzez budowę oczyszczalni ścieków 

w Ostrzeniewie, progu piętrzącego na rzece Kolnicy, sieci kanalizacji sanitarnej oraz 

modernizację sieci wodociągowej w Świerczach” gmina otrzyma w 2013 roku po złożeniu 

w grudniu 2012 roku wniosku o płatność. 

Wpływy za sprzedaży nieruchomości (działek) zmniejsza się z kwoty 270.000,00 zł do kwoty 

30.000,00 zł. 

Wprowadza się w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska dochody za 

sprzedaży składników majątkowych (oprawy oświetlenia ulicznego, samochód osobowy) 

w kwocie 47.000,00 zł. 

  

Wydatki bieżące: 

zmniejszenie o 69.473,00 zł  
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zwiększenie o 113.158,00 zł.  

Zmian tych dokonuje się na podstawie analizy wykonania wydatków budżetowych, zmian 

planu dotacji na zadania własne dotowane oraz na podstawie zgłoszonych przez kierowników 

jednostek organizacyjnych zmian w planach finansowych tych jednostek. 

Wydatki majątkowe: zmniejszenie o 272.970,00 zł, w tym: 

• o kwotę 271.970,00 zł zmniejsza się plan wydatków inwestycyjnych ponoszonych na 

budowę oczyszczalni ścieków w Ostrzeniewie z tytułu zwróconego przez Urząd Skarbowy 

podatku od towarów i usług, 

• o kwotę 1.000,00 zł zmniejsza się plan wydatków na remont świetlicy wiejskiej wraz 

z zagospodarowaniem terenu w Kowalewicach Włościańskich. 

  

wydatki inwestycyjne zwiększenie o 20.000,00 zł (budowa oczyszczalni ścieków - zakup 

i montaż monitoringu oraz spłata odsetek od kredytu). 

  

Plan deficytu budżetu po zmianach wyniesie 2.011.200,00 zł i zostanie pokryty przychodami 

pochodzącymi z pożyczki w kwocie 1.315.625,00 zł oraz kredytu w kwocie 695.575,00 zł. 

Nie wniesiono uwag.  

Projekt uchwały odczytała Pani Skarbnik. „za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

( na salę wrócił radny J. Kutner) 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w uchwale budżetowej w 2012r.                         

Stanowi ona zał. nr 11 do protokółu. 

 

Ad:16 

Wyjaśnień udzieliła Pani Skarbnik. Zmiany wynikają z wprowadzanych przez Radę 

zmian w wydatkach i dochodach majątkowych w uchwale budżetowej oraz zmian w wykazie 

przedsięwzięć m.in.: zaniechania realizacji działań inwestycyjnych w  latach 2013 i 2014 

(przebudowa dróg gminnych), wydłużenia realizacji działań z 2012r. na 2013r. (budowa 

oczyszczalni i I etapu kanalizacji sanitarnej), wprowadzenia w 2013r. i 2014r. nowych 

przedsięwzięć w wydatkach bieżących (realizacji programu systemowego „Krok po kroku”),  

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.                                                                                

Nie wniesiono uwag.                                                                                                                                                 

Projekt uchwały odczytała Pani Skarbnik.                                                                                                                       

„za” przyjęciem uchwały glosowało 13 radnych ( w czasie głosowania nieobecny także radny 

D. Siemborski).                                                                                                                                                                      

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Świercze.                                                                                                                                                                       

Stanowi ona zał. nr 11 do protokółu. 

Ad pkt. 17. 

Wyjaśnień udzieliła Sekretarz Gminy Pani Izabela Kiela.                                                                                        

Nie wniesiono uwag.  Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który 

odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Marzena Węgrocka.                                                                                                                                                       

„za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.                                                                                                   

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Współpracy 
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z Organizacjami Pozarządowymi i Pożytku Publicznego (który w terminie 6 - 20.11.2012r 

został poddany pod konsultacje społeczne) Opracowanie programu na każdy rok budżetowy 

wynika z obowiązku ustawowego. Uchwała stanowi zał. nr 12 do protokółu. 

Ad. pkt 18. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Kęsicki odczytał pismo Starosty Pułtuskiego w 

sprawie zgłoszenia kandydata Gminy Świercze na członka Powiatowej Rady Zatrudnienia w 

Pułtusku. (pismo stanowi zał. nr 13 do protokółu. Stanowisko Komisji: wszystkie Komisje 

jednogłośnie zgłosiły kandydaturę Wójta Gminy  Pana Adama Misiewicza. W związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek wszystkich Komisji, aby 

w Powiatowej Radzie Zatrudnienia Gminę Świercze reprezentował Wójt Gminy Pan Adam 

Misiewicz. „za” przyjęciem wniosku glosowało 13 radnych. 

 Rada jednogłośnie zdecydowała o zgłoszeniu (obecnego członka), Pana Wójta Adama 

Misiewicza - kandydata na członka Powiatowej Rady Zatrudnienia w Pułtusku. 

Ad pkt 19. 

Odpowiedz na interpelacje udzielił Wójt Gminy Świercze: 

- Pierwsza interpelacja radnego Pana Jerzego Dębskiego – Pan Wójt poprosił o dostarczenie 

zdjęć wykonanych przez radnego i skieruje pismo do Pana Starosty. 

- Druga interpelacja radnego Pana Jerzego Dębskiego – osobą kompetentną do rozpatrzenia 

interpelacji będzie Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Pułtusku, który po otrzymaniu 

stosownego pisma wyjaśni tę sprawę. 

- Trzecia interpelacja radnego Pana Wiesława Adamiaka – takiej możliwości nie ma. 

W porozumieniu między gminą, a powiatem odnośnie udzielenia pomocy powiatowi 

pułtuskiemu widniała kwota 600, nie było żadnej klauzuli w tym porozumieniu odnośnie 

zmniejszenia wartości pomocy jeżeli po przetargu nastąpiło obniżenie kosztów budowy tej 

drogi. Pan Starosta obiecywał nam na sesji i Pan Wójt przychyla się do tego, aby na 

najbliższą sesję zaprosić Pana Starostę, gdyż na tej sali Pan Starosta złożył nam obietnicę. Jest 

to zapisane w protokóle z sesji. Miał być parking przy sklepie w Chmielewie, miała być 

dokumentacja na drogę powiatową Strzegocin – Kościesze na dzień dzisiejszy Wójt nie wie, 

czy ona jest. Daliśmy 1mln 200 tys. zł i jest to jeden z powodów naszego zadłużenia gminy.  

Czwarta interpelacja Pana Dariusz Siemborskiego – droga w Stpicach – na razie geodeta nic 

nam jeszcze nie przyniósł. Odnośnie przejęcia nieużytku – po pierwsze w Kowalewicach są to 

3 działki – staw i po drugiej stronie dwie działki i dwie działki przy mleczarni. Po zebraniu 

oświadczeń przekazano je do Starostwa, w Starostwie 7 listopada odbyło się przesłuchanie 

świadków i po okresie odwoławczym zostanie tytuł prawny na gminę wystawiony. Do 

połowy grudnia gmina powinna być już właścicielem. To samo dotyczy Gąsiorowa.   
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Ad:20. 

W tym punkcie Przewodniczący Rady Gminy odczytał rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

w sprawie uchwały dot. Klukówka. 

Odczytał także pismo Dyrektora NZOZ „Medical_West” w Świerczach oraz pismo Urzędu 

Skarbowego dotyczącego złożonych oświadczeń majątkowych i nieprawidłowości w nich 

stwierdzonych.  

Ponadto odczytał także korespondencję prowadzoną z Panem Andrzejem Balcerzakiem zam. 

Kościesze.  

Ad: 21 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął XX posiedzenie Rady Gminy. 

 

Protokół sporządziła: 

I. Nowotka 


